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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. február 
22-én. megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 Fekete Péter     bizottsági elnök 
 Molnárné Czeglédy Gerlinda Cecília  bizottsági tag 
 Tóthné Gyarmati Magdolna   bizottsági tag 
 Szakadáti László    alpolgármester 
 Rack Ferencné    Német Nemzetiségi Önk. elnöke 
 Marx Árpád     Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 
 dr. Kovács András    jegyző 
 Ihászné Pálfi Katalin    közoktatási szakértő 
 Molnár Sándor    Biai Református egyház képviseletében 
 Mohácsi István    Biai Református egyház képviseletében 
 Sipos Alpár Szabolcs    Biai Református egyház képviseletében 
 Dr. Magai István    Biai Református egyház képviseletében 
 
Távolmaradását előre jelezte: Varga László  bizottsági tag 
 
Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Javasolja, hogy a bizottság a kiküldött meghívótól eltérően első napirendként a 
Biai Református egyház kérelmét tárgyalja meg.  
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen,4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosításokat tartalmazó alábbi napirend tárgyalását fogadta el: 
 

Napirend 

1) A Biai Reformtus egyház kérelméről 
2) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérésekről 
a) Megállapodás a Magyar Műhely Alapítvány biatorbágyi tagintézményének elhelyezéséről 
b) Közoktatási megállapodás a Magyar Műhely Alapítvánnyal 
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1)A Biai Reformtus egyház kérelméről 
 
dr. Kovács András: Elmondta, hogy az ÁNTSZ Országos Tisztifőorvosi Hivatal 2011. évi 
állásfoglalása alapján „amennyiben a gyártó/tervező a konténert a vonatkozó közegészségügyi 
követelmények figyelembevételével gyermekjóléti-gyermekvédelmi, nevelési-oktatási intézmény 
céljára adaptálja, és ennek érdekében műszaki módosításokat hajt végre, úgy a konténer már nem 
felel meg a kiadott az Építőipari Műszaki Engedély (ÉME) minősítési feltételeinek. Ilyen esetben 
egyedi szabályos építési engedélyezési eljárást szükséges lefolytatni, a szakhatóságok 
igénybevételével.” Ez egy szakhatósági állásfoglalás volt a kérdésben. A döntések meghozatalakor 
ezt figyelembe kell venni. 
 
Dr. Magai István: A Bia Református Egyház létrehozta az iskolafenntartói szervét. Természetesen 
a Biai Református Egyház törekvése és határozott szándéka az önálló intézmény létrehozása. Ez a 
szándék már régóta megfogalmazódott és Biatorbágy Város Önkormányzat képviselő-testülete 
szándéknyilatkozatával támogatta is a kezdeményezést. A szándék megvalósulásának jelenleg 
építészeti akadálya van, mert bontási engedély szükséges ahhoz, hogy az önálló intézmény 
építésére vonatkozó eljárás elinduljon. Látva az önkormányzati szándékot, hogy a helyi oktatás 
átalakítása folyamatban van, és egy alapítvány elhelyezésével kapcsolatban az önkormányzat 
közreműködik, a Biai Református közösség is ugyanazon feltételek biztosításával megkezdhetné 
az oktatást-nevelést a településen. A Biai Református egyház kérelmében ennek megindításához 
kéri a támogatást. Mivel a Biatorbágyi Általános Iskola fenntartója az önkormányzat, az 
elhelyezéssel összefüggő lehetőségekről az iskolaigazgatóval az egyháznak nincs felhatalmazása a 
tárgyalásra. Egy igazgató, önkormányzat és egyházi egyeztetés keretében lehetne az elhelyezés 
kérdését megoldani. 
 
Marx Árpád: Olyan megoldás kell az elhelyezésre, ami az iskolában nem generál feszültséget. 
 
A bizottság támogatja a kezdeményezést és egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő képviselő volt jelen 
a szavazáskor) az alábbiakat javasolja: 
 

 A Biai Református egyház kezdeményezését a bizottság támogatja. 
 A bizottság úgy véli, hogy a 2012. tanévben az elhelyezés plusz osztályterem/ osztály 

létrehozását teszi szükségessé. Ennek lehetőség a Hivatal és a Biatorbágyi Általános Iskola 
vezetője vizsgálja meg és erről egyeztessen a kezdeményezővel 

 
2)Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérésekről 
c) Megállapodás a Magyar Műhely Alapítvány biatorbágyi tagintézményének elhelyezéséről 
d) Közoktatási megállapodás a Magyar Műhely Alapítvánnyal 
 
Rack Ferencné: Már több fórumon kérte, hogy a Német Nemzetiségi Önkormányzat is kapja meg 
szerződéstervezeteket, mert véleményezni szeretné. A véleményezési lehetőségével élni kíván a 
Német Nemzetiségi Önkormányzat. Sajnos a módosított tervezet a mai nap délelőtt került fel a 
város honlapjára, ezért azt érdemben átnézni nem tudta. 
 
Tóthné Gyarmati Magdolna: Érdemben nem tud a kérdéshez hozzászólni, mert szintén nem volt 
ideje a módosításokat áttekinteni. 
 
Fekete Péter: Az alapítvány által és általa javasolt módosításokat küldte meg Jegyző úrnak 
február 21-én. 
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dr. Kovács András: A honlapra a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság által február 15-én 
megtárgyalt, és jóváhagyott a Hivatal, az oktatásszakértő és a jogi képviselő által készített 
tervezett került. A módosítások február 21-én 15 óra után érkeztek, ezért a honlapon történő 
publikálására másnap, február 22-én délelőtt volt lehetőség. 
 
Molnárné Czeglédi Cecília az üléstermet elhagyta. 
 
A bizottság 2 igen, 1 nem (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor)az alábbi módosításokkal  
támogatja az elnök által beterjesztett szerződés-tervezeteket: 
 
-Mindkét megállapodásban a 2-es pont kerüljön módosításra, átfogalmazásra 
A közoktatási megállapodásban 
 -az egy fő kifejezés helyett 1 tanuló legyen 
 az alapítvány által javasolt 8. pont módosítása maradjon (?) 
 a 6. pont utolsó pontja legyen: „...túl egyéb anyagi és nem anyagi források tekintetében 

kötelezettséget nem vállal az önkormányzat” 
 7-es pontban a dátum július 31. legyen 

A használati megállapodásban 
 5-ös pont második és harmadik pontja (elhelyezés a Karinthy Frigyes utcai telephelyen) a 

Német Nemzetiségi Önkormányzat vezetőjének jelzése alapján további egyeztetést igényel. 
 a 12-es pont módosítása maradjon (?) 
 14-es pont utolsó mondata legyen: „használati jogviszony tartama alatt a helyiségeken 

végzett beruházások értékét – ha ettől eltérő eseti megállapodás nem született - semmilyen   
jogcímen   nem   követelheti,   valamint   használati jogviszony megszűnésekor a használatba 
adott helyiségek helyett más ingatlan használatára nem tarthat igényt.”. 
 
 
Fekete Péter: Kéri a Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény vezetőjét, hogy a 
2012/2013 tanévkezdéshez szükséges teremigényeket jutassa el a Hivatalhoz, hogy a következő 
bizottsági ülésen a bizottság tárgyalhassa. 
 
A munkát megköszönte, az ülést 18 40-kor bezárta. 

 
 
 
 

K.m.f. 
 

 
 

Fekete Péter 
bizottsági elnök 


